


lnformacija o potrebi obezbjedivanja blindiranog vozila za potrebe Glavnog 
specijalnog tuzioca 

Pitanje bezbjednosti nosilaca drzavno-tLizilacke fLinkcije, a narocito Glavnog 
specijalnog tLizioca i drzavnih tLizilaca LI Specijalnom drzavnom tLizilastvu, predstavlja 
neophodan uslov za obezbjedenje efikasnosti rada ovog drzavnog tuzilastva i od 
kljLicne je vaznosti za djelotvornu borbu protiv organizovanog kriminala i korupcije. 

U prethodnom periodu nijesu postignuti znacajniji rezultati na podizanju njihove 
bezbjednosti, o cemLI, izmedu ostalog, svjedoci cinjenica da motorno vozilo koje se 
trenLitno koristi za potrebe Glavnog specijalnog tLizioca ne garantuje adekvatan nivo 
licne bezbjednosti gospodina Novovica, a na kojLI cinjenicu LipucLiju i bezbjedonosne 
procjene Agencije za nacionalnLI bezbjednost. 

U cilju rjesavanja ovog problema, cijeneci prirodLI posla koji obavlja Glavni specijalni 
tuzilac i njegove dosadasnje rezLiltate u efikasnoj borbi protiv organizovanog kriminala 
i korLipcije, ministar pravde se dana 16.11.2023. godine obratio ministru prostornog 
planiranja, urbanizma i drzavne imovine, zahtjevom za obezbjedivanje blindiranog 
motornog vozila za potrebe Glavnog specijalnog tLizioca. 

Razlozi za upLicivanje ovog zahtjeva sadrzani su u cinjenici da bi podizanje nivoa 
bezbjednosti Glavnog specijalnog tLizioca obezbjedivanjem blindiranog motornog 
vozila ukupnu bezbjednost Glavnog specijalnog tLizioca podiglo na visi nivo, cime bi 
se u znacajnoj mjeri doprinijelo sprovodenju bLiducih aktivnosti ovog tuzilastva u borbi 
protiv organizovanog kriminala i korupcije. 

U iscekivanju pozitivnog odgovora Ministarstva prostornog planiranja, Lirbanizma i 
drzavne imovine, ministar pravde je stava da ovo pitanje treba razmotriti i na sjednici 
Vlade, kako bi se na najbrzi mogLici nacin i LIZ koordinaciju nadleznih organa, u 
najkracem mogucem rokLI pronaslo odrzivo rjesenje za Linaprijedenje bezbjednosti 
Glavnog specijalnog tuzioca. 


